
 

 DEN NORSKE KIRKE 
 Orkland kirkelige fellesråd 
  

 
 

Agenda for møte torsdag 12.12.24 kl. 18.00 

Faste medlemmer Varamedlemmer 
Agdenes menighet:    
Jon Ola Lien 

 
Lars Birger Aadland 

Geitastrand menighet:  
Ann Helen Aune Eide 

 
Leif Martin Meland 

Løkken menighet:   
Ida Løseth Muan  

 
May Britt Haugen 

Meldal menighet: 
Arnt Bjørkhaug 

  
Ola Syrstadeng 

Orkanger menighet:  
Steinar Fagerli   

 
Heidi Øberg 

Orkdal menighet:   
Liv Digerås Håvik 

 
Norhild Kirkbakk Solligård 

Orkland menighet: 
Noralf Ljøkjel 

 
Unni Knutsen Kvåle 

Snillfjord menighet: 
Ingeborg Landrø 

  
Liv Inger Kvalheim 

Orkland kommune:  
Bente Høston Bostad 

 
Oddvar Kjøren 

Geistlig representant: 
Dagfinn Thomassen 

 
Marita Hammervik-Owen 

 

Sted 

Møterommet ved Orkland kirkekontor, Blomstervegen 12 på Fannrem. 

Tid 

Torsdag 12. desember 2024 kl. 18.00 –> 

 

Si ifra til Jørund Hølaas så snart som mulig dersom du ikke kan komme, på e-post 
jh675@kirken.no eller mobil 99 11 31 91 så vi får innkalt vara. De av vararepresentantene 
som har e-post får denne innkallinga, men dere møter først når dere får særskilt beskjed.  
 

Sak 49 / 24  Godkjenning av møteinnkalling 

Forslag til vedtak: Møteinnkallinga for møtet godkjennes. 

mailto:jh675@kirken.no


 

 

Sak 50 / 24  Godkjenning av protokoll 

Forslag til vedtak: Protokoll fra møtet 6. november -24 vedtas. 

 

Sak 51 / 24  Fond 

Fellesrådet har tidligere vedtatt å avvikle alt stell av gravsteder. Det er inngått en avtale med 
Orkla Bygdeservice SA om å ta over administrasjon og drift av stellavtalene (se vedlegg). 
Fortsatt administrerer fellesrådet en hel rekke fond. Dette utgjør på samme måte som 
stellavtalene «rusk i maskineriet». Administrasjonen ønsker derfor å overlate 
administrasjonen av disse fondene også til Orkla Bygdeservice. Rosenvik produkter er 
forespurt om de er interesserte i administrasjon av stelleavtaler og fond, men det har de 
takket nei til. 
 
Forslag til vedtak: Administrasjon av fond settes bort til Orkla Bygdeservice SA 

 

Sak 52 / 24  Brannsikring  

Framdriften av brannsikringsarbeidet i kirkene har lav framdrift. Dette har bl.a. å gjøre med 
Riksantikvarens behandlingstid. De kirkene som ikke er listeført sto egentlig klare for å få 
installert panikkbeslag, men den tilbudte modellen var ikke estetisk nok, så det arbeides 
med en bedre modell. 
 
Årsrapportene på brannalarmanleggene viser flere utbedringsbehov. Her har vi forespurt om 
pris. 
 
Vi fikk 1,4 mill av kommunen til dette arbeidet i 2023. Arbeidet kom ikke i gang før på nyåret, 
men da var midlene trukket inn. Så fikk vi disse på nytt i revidert budsjett. Heller ikke i år 
rekker vi å bruke opp midlene, men denne gangen blir de satt av på fond slik at vi kan 
benytte dem neste år. 
 
Forslag til vedtak: Redegjørelsen tas til orientering  

 
 
 

Sak 53 / 24  Utkast til budsjett -25  

På møtet legges det fram et utkast til budsjett for 2025. Budsjettet kommer formelt opp til 
behandling på neste fellesrådsmøte (i januar). Utkastet vil vise de vedtatte innsparingene, 
både på lønn og ellers. 
 



 

Det har tidligere vært arbeidet med et utkast til budsjett som gikk i balanse. Anslaget for den 
kommunale støtten må imidlertid reduseres med 100’ for 2025. Dette skyldes at det ble 
brukt feil grunnlagstall av kirkevergen i beregningen av støtten. Denne feilen hadde også 
virkning i prognosen for 2024. Det betyr at vi går mot et lavere mindreforbruk enn anslått. 
 
I sum gir dette en stor utfordring for å få budsjettet for 2025 i balanse.  
 
Forslag til vedtak: Redegjørelsen tas til orientering  

 
 

Sak 54 / 24  Festeavgift Løkken kirkegård  

Denne saken er blitt mer omfattende enn tidligere antatt, og er ikke helt ferdig hos 
Statsforvalteren enda.  
 
Det er fellesrådet som er gravplassmyndighet. Likevel har kommunen vedtatt en 
reguleringsplan som sier at ingen gravminner skal fjernes. Det er fellesrådet som kan fatte et 
slikt vedtak, ikke kommunen. Administrasjonen leter etter formelle vedtak fra den tiden 
Meldal var eget fellesråd, men har ikke funnet dette enda. Slik kommunens reguleringsplan 
er skrevet, framstår det som om at ingen gravminner – hverken gamle og nye – skal fjernes. 
Dette blir helt feil, og var nok heller ikke kommunens intensjon. Det er gravminner fra 
gruvedriftstiden som skal være kulturminner.  
 
Saken må utredes videre før den kommer som vedtakssak i fellesrådet. 
 
Forslag til vedtak: Redegjørelsen tas til orientering  

 
 

Sak 55 / 24  Valg av leder og nestleder  

Det skal velges leder og nestleder hvert år. Leder Jon Ola Lien har meldt at han ikke tar 
gjenvalg. Nestleder Noralf Ljøkjel stiller plassen sin til disposisjon, men er villig til å fortsette. 
 
 
Det blir kaffe/te og noe å bite i på møtet 
 
Neste møte: 23/1-25 
 
Jon Ola Lien   
Leder Orkland kirkelige fellesråd 

     
Jørund Hølaas 
Fung. kirkeverge 

 


